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2012D37468 LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Kunnen er indicatoren worden gemaakt voor het, in de Structuurvi-

sie van Infrastructuur en Ruimte (SVIR) losgelaten, bundelings- en 
verdichtingsbeleid voor verstedelijking conform de doelen van de 
Nota Ruimte? Zo nee, waarom niet? 

2 Is het mogelijk om tot indicatoren te komen indien de doelen in de 
SVIR nog onvoldoende concreet zijn uitgewerkt (bijvoorbeeld bij de 
nationale belangen 4 en 12)? Op welk moment zijn deze doelen 
voldoende concreet uitgewerkt? 

3 Op welke wijze worden voortgang en doelberekening van de 
Ecologische Hoofdstructuur (EHS) alsnog gemonitord? Is het naar 
uw mening wenselijk dat vanwege decentralisatie zaken niet 
(langer) gemonitord worden? Indien er voor wordt gekozen niet te 
monitoren, op welke wijze wordt u dan op de hoogte gehouden van 
de gedecentraliseerde zaken? 

4 Op welke wijze geeft u invulling aan de toezegging om in de 
tweejaarlijkse monitor over de effecten van de structuurvisie 
Infrastructuur en Ruimte ook aandacht te besteden aan het 
schrappen van rijksbeleid ten aanzien van de ruimtelijke ordening, 
zoals aan de orde bij nationale landschappen en rijksbufferzones 
(Toezegging is gedaan tijdens het Notaoverleg SVIR d.d. 
14 november 2012)? 

5 Waarom is niet verder onderzocht of compensatie van het verlies 
aan waterbergingscapaciteit heeft plaatsgevonden, bijvoorbeeld in 
het Maasstroomgebied? Op welke wijze wordt de Kamer geïnfor-
meerd over de vraag of er compensatie van het verlies aan 
waterbergingscapaciteit plaatsvindt? 

6 Waarom is niet nagegaan of bebouwing in kustfundamenten in 
overeenstemming is met het «ja- mits, nee-tenzij» regime, dat is 
vastgelegd in het Nationaal Waterplan (Kamerstukken II, 2009–2010, 
31 710, nr. 12)? Is er de bereidheid om dit in de toekomst wel te 
onderzoeken? Zo nee, waarom niet? 

7 De mate van verdroging – een voornamelijk knelpunt bij het 
behoud en herstel van biodiversiteit – wordt in Nederland niet 
structureel gemonitord. Waarom niet? Ben u bereid dit te monito-
ren, zolang onduidelijk is of provincies dit in het kader van 
monitoring van de natuurkwaliteit (nog) niet doen? 

8 Wat betekent de eenvoudige monitoringssystematiek (ingegeven 
door Rijk en provincies vanuit het Decentralisatieakkoord natuur) 
van met name de rapportage over de Europese Vogel – en 
Habitatrichtlijnen voor bestaande natuurmeetnetten, en daarmee 
voor deze indicator? 

9 Kan er een methode worden ontwikkeld die tevens nagaat of er bij 
het bouwen in EHS inderdaad aan de strenge eisen is voldaan, 
aangezien de monitor zich beperkt tot het beschrijven van fysieke 
ontwikkelingen? Zo nee, waarom niet? 

10 Wat is de oorzaak van het feit dat de betrouwbaarheid van de 
passeertijd van sluizen is gedaald van 84% naar 79%? 

11 Welke concrete maatregelen zijn te treffen (en bereiken het meeste 
effect) om het aantal (dodelijke) ongelukken in de binnenvaart terug 
te dringen en veiligheid te vergroten? Hoe worden deze concrete 
maatregelen toegepast?

 


